## **ENTOMOTAXONOMIA**

Vol. 36 No. 3 Sept., 2014

## **CONTENTS**

| description of a new species. ZHENG Zhemin, LIN Liliang, DENG Wei'an 161   |
|--|
| A new species in the genus <i>Hedotettix</i> Bolivar (Orthoptera: Tetrigidae), including chromosome karyotype, from the western Yunnan Province in China. OU Xiaohong, LIU Qing, ZHENG Zhemin, LI Huijun |
| First record of <i>Trelleora fumosa</i> Gorochov, 1988 (Orthoptera: Gryllidae) from China.   |
| LIU Haoyu, SHI Fuming ·······171   |
| The leafhopper genus <i>Helionides</i> Matsumura (Hemiptera: Cicadellidae: Empoascini) from China. SUO Huifeng, XIE Qi, QIN Daozheng   |
| One new species in the genus <i>Dudua</i> Walker (Lepidoptera: Tortricidae: Olethreutinae)   |
| from China. LIU Kaili, YU Haili ···································  |
| A new species in the genus Dictenidia Brullé (Diptera: Tipulidae) from China, with a   |
| key to species worldwide. MEN Qiulei ······ 187  |
| Two new species of <i>Parahybos</i> (Diptera: Empididae) from Tibet. LI Yang, YANG Jinying, YANG Ding196   |
| Nostocoladius, a newly recorded subgenus of <i>Cricotopus</i> van der Wulp (Diptera: Chironomidae) from Oriental Region. LI Xing, LIN Xiaolong, WANG Xinhua201   |
| A newly-recorded genus <i>Psilometriocnemus</i> Sæther (Diptera: Chironomidae) from the Oriental Region of China with description of a new species. REN Jing , WANG Xinhua                               |
| A newly recorded genus and one newly recorded species of Myrmecaelurini (Neuroptera: Myrmeleontidae) from China. ZHANG Jie, WANG Aiqin, WANG Zhiliang, WANG Xinli211                                     |
| Protaphelinus, a newly recorded genus of Aphelinidae (Hymenoptera: Chalcidoidea) from China. WANG Zhuhong, HUANG Jian, LI Chengde216   |
| A new species of the genus <i>Cerceris</i> (Hymenoptera: Crabronidae) from Guangxi, China. LI Xiaoli, LI Qiang, MA Li223   |
| One new species of <i>Tritneptis</i> Girault (Hymenoptera: Pteromalidae) from China with a key to Chinese species. JIAO Tianyang, XIAO Hui229  |
| First record of the genus <i>Pentapria</i> Kieffer (Hymenoptera: Diapriidae) in China with description of a new species. YANG Shiwen, LIU Jingxian235  |
| Information of the Journal of the Kansas Entomological Societyinside back cover  |

## 昆虫分类学报

第36卷 第3期

2014年9月

## 目 次

| 龙州蝗属分类研究及一新种记述(直翅目:斑腿蝗科)                          |    |
|---|----|
|   |    |
|   | 5) |
| 中国啼蟋属一新纪录种(直翅目:蟋蟀科)<br>中国羿小叶蝉属分类研究(半翅目:叶蝉科:小绿叶蝉族) |    |
| 中国开外町畔属刀矢町九(千翅目:町蚌科:小塚町畔跃) 索慧峰,谢 奇,秦道正(17)        |    |
| 中国白条小卷蛾属一新种记述(鳞翅目:卷蛾科:新小卷蛾亚科)                     |    |
|   |    |
| 西藏准驼舞虻属二新种(双翅目:舞虻科)李 洋,杨金英,杨 定(19                 |    |
| 藻寄生环足摇蚊亚属东洋区首次记录 (双翅目:摇蚊科)                        |    |
|   |    |
|   |    |
| 中国囊蚁蛉族一新纪录属及一新纪录种(脉翅目:蚁蛉科)                        |    |
|   |    |
| 王竹红,黄 建,李成德(216                                   | 6) |
| 中国广西省节腹泥蜂属一新种记述(膜翅目:方头泥蜂科)                        |    |
| ·················李····李··············             |    |
| 锤角细蜂亚科中国一新纪录属及一新种记述(膜翅目: 锤角细蜂科)                   |    |
| 杨世文,刘经贤(23)                                       | 5) |
| 《堪萨斯昆虫学会志》简介(封三                                   | Ξ) |